
POSLEDICE MRAZA ŠE NISO ODPRAVLJENE

Za odpravo
poškodb na cestah

Skorajda smo že pozabili na udarne jame, ki
so nas »pozdravljale« sredi letošnje zime. Pa
vendar vse posledice letošnjega mraza še niso
odpravljene. Mestni štab za odpravo poškodb
na cestah pa je te dni sprejel vrstosklepov, ki se
dotikajo predvsem problematike v krajevnih
skupnostih.

Komunalno podjetje Ljubljana in Cestno
podjetje Ljubljana sta se zavezala, da bosta iz-
delala po posameznih občinah programske
osnove sanacije po fazah s finančno kvantifika-
cijo in jih predložila ZRMK Inštitutu za ceste v
potrditev. Kolegij predsednikov izvršnih od-
borov komunalnih skupnasti bo v sodelovanju
s predsedniki izvršnih svetov občin in SML pri-
pravil predlog virov financiranja sanacije cest-
nega omrežja v Ljubljani. Že do 1. avgusta naj
bi družbenopolitične skupnosti v sodelovanju z
občinskimi komunalnimi skupnostmi zagoto-
vile izdelavo kategorizacije vseh cestišč na ob-
močju posameznih občin. Komiteza promet in

zveze in Uprava inšpekcijskih služb naj bi po
hitrem postopku te dni pripravila odlok o
obremenitvi cest (o zmanjšanem osnem priti-
sku) na območju mesta. Občinske komunalne
skupnosti naj bi tudi čimpreje izdelale priori-
tetni red za sanacijo cest. Rekonstrukcijo cest
naj bi uskladili tudi z drugimi komunalnimi or-
ganizacijami. Le te naj bi dale zagotovilo, da ne
bodo izvajali nikakršnih posegov v cestno telo
po obnovi v naslednjih petih letih, razen v iz-
jemnih primerih. Tako morda le ne bomo ne-
godovali ob pogledu na delavce različnih de-
lovnih organizacij, ki vsakih nekaj dni skorajda
na istem mestu vedno znova prekopavajo
pravkar asfaltirano cesto. Občinske komu-
nalne skupnosti naj bi s sklepi takoj seznanile
vse krajevne skupnosti.

Ceste naj bi torej kmalu dobile svojo pr-
votno ali še celo lepšo podobo, seveda če ne
bomo preveč sejali. Pozimi namreč ne bomo
mogli žeti. Le ceste bodo znova »zacvetele«.
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